
Østbirk Idrætsforening 

 

4. marts 2015 

Referat af bestyrelsesmøde onsdag 4. marts 2015 kl 19.00 i Klubhuset 
Bestyrelsen var fuldtallig: Torben B, Torben P, Poul, Kirsten, Søren og Gudrun (ref) 

 

Mødet indledtes med møde med repræsentanter – Ole og Palle - fra Aktivitetsdagen i Vestbirk. 

Aktivitetsdagen startede efter at gruppen havde været inviteret til Vingsted med kanoer. Første år, 

2009, var der kun 6-8 forskellige aktiviteter. 

Aktivitetsdagen 2015 holdes lørdag 15. august kl10-16. 

Gennemføres v.h.a. sponsor-penge. Der betaler for samaritter, annoncer, hestevognskørsel, 

hoppeborg, toiletter, træklatrer, benzinpenge plus diverse – i alt ca. 25.000 kr. DGI giver et tilskud 

og udlåner cykler – vil i år medvirke med en infostand og med laserpistoler.  

ØIF’øs udbytte af at medvirke er reklame for sine aktiviteter – der nævntes følgende muligheder: 

Fodbold på campingpladsen m/ den oppustelige bane, præcisionsspark, hastighedsspark m.m. 

Petanque 

Duathlon – cykling-løb 

Cross-fit 

Crolf-bane 

Sidst i april holdes møde i forsamlingshuset om aktivitetsdagen – endelig besked om deltagelse skal 

meddeles inden sommerferien. 

 

 

Pkt. 1. Siden sidst v/ Gudrun 

Samarbejdsaftalen underskrives med skolen – samarbejdet bliver næppe realiseret før efter 

sommerferien. 

Orienterede om bemærkninger vedr. skole-overbygningerne. Gudrun sender også informationerne 

videre til Vision 2018. Det bemærkedes, at skolemøde i Gedved er udskudt ”til efter en beslutning 

er truffet”, ifl. Østbirk Avis 

Outdoor Fitness har fået 50.000 kr. fra mellembypuljen. Bestyrelsen vil gerne mødes med de to 

initiativtagere for at drøfte gennemførelsen af etape 2, som bestyrelsen gerne ser omfatte 

færdiggørelse af anlægget ved klubhuset med bordtennisbord og bænke.  

Der gennemføres introduktion til bruges af outdoor fitness - annonceringen hertil tages fra 

fælleskontoen. 

 

 

Pkt. 2. Aktivitetsdag i Vestbirk 

Se ovenstående. 

 

 

Pkt. 3. Regnskab 2014. v/ Kirsten  

Kirsten mener vi benzin-penge til gode fra Brugsen. Desuden mangles pengene fra DGI-

indsamlingen.   



Der skal hensættes bladpulje-penge, der skal tilbagebetales, ca. 17.000 kr. 

Outdoor fitness bogføres som et uafsluttet projekt (etape 1 + etape 2). 

Der noteredes en stigende kontingentindtægt på ca. 100.000 kr., og omsætningen har rundet 1 

million. Medlemsfremgangen har været 151, især håndbold har noteret fremgang - + 86 – fodbold + 

62 

På baggrund af ovenstående slutter regnskabet i plus, og beholdningen øges tilsvarende. 

 

 

Pkt. 4. Budget 2015. v/ Kirsten 

Budgettet godkendt 

 

 

Pkt. 5. Tøj til bestyrelsen. v/ Søren 

Når bestyrelsesmedlemmerne repræsenterer foreningen ønskes en jakke, der viser, hvorfra man 

kommer. Vindjakke el. lign bevilgede. Søren undersøger, om en sådan jakke allerede er i 

sortimentet, ellers skaffes et par prøvejakker til næste bestyrelsesmøde. 

 

 

Pkt. 6. Generalforsamlingen 19. marts v/ Gudrun 

For sen annoncering i avisen, men på nettet 3 uger før. Generalforsamlingen gennemføres efter 

planen. Tina Søby har indvilget i at stille op som 2. suppleant.  Gudrun kontakter et emne til 1. 

suppleant-posten. Torben B aftaler menuen for spisningen. 

 

 

Pkt. 7. Horsens Kommunes udviklingspulje 

http://www.horsens.dk/sitecore/content/Home/KulturOgFritid/Folkeoplysning/Udviklingspulje.aspx 

Gudrun undersøger, om Cross Gym kunne være aktuelt at søge tilskud til. 

 

 

Pkt. 8. Birkefesten og borgerforeningen v/ Poul og Gudrun 

Der foreligger nu et udkast til regler for Birkefesten, som ikke falder i tråd med ØIF’s ønsker. 

Bestyrelsen drøftede det videre engagement. Gudrun kontakter Kurt for at drøfte idrætsforeningens 

udspil, som tidligere blev meget positivt modtaget, 

ØIF ønsker ligeværdighed omkring Birkefesten – også omkring teltet. Enten overtager Birkefesten 

teltet fuldt ud, eller borgeforeningen køber den ene halvpart. 

 

 

Pkt. 9. Renovering af gl. klubhus v/ Poul 

Poul får lavet tilbud på renovering af klubhuset v.h.a. de bygningskyndige i jagtforeningen og 

motorcykelklubben, hvorefter vi søger kommunen om tilskud til denne renovering. 

 

 

Pkt. 10. Eventuelt 

Torben B. vil gerne fortsætte som menigt bestyrelsesmedlem indtil efter sommerferien for at 

koncentrere sig om sin genoptræning. Ønsker også derefter at fortsætte den nuværende praksis med 

uddelegeringen af opgaver. 

Torben ønsker også at trække sig ud af hallens bestyrelse ved kommende generalforsamling. Synes 

ØIF skal søge at få en anden indsat i bestyrelsen. Der er generalforsamling 28. april. Torben P 

foreslået og er ikke afvisende. 

Sponsoraftalen med Go’on. Gudrun orienterede om den besværlige proces omkring kundekort, 

hvilket næppe giver mange ”solgte” kundekort. 

Vedr. vision 2018 – Gudrun kontakter Carsten Dollerup i fortsættelse af mødet før jul. 

http://www.horsens.dk/sitecore/content/Home/KulturOgFritid/Folkeoplysning/Udviklingspulje.aspx

